



CM/200900592(001)

19 February 2009

Dear Team Captain

RE: DISCOVERY BAY DRAGON BOAT RACES & CARNIVAL 2009

You are cordially invited to join our annual grand event – "Discovery Bay Dragon Boat Races & Carnival 2009", which will be held in Tai Pak Bay and DB Piazza on 28 May 2009 (Thursday)

With the unique multi-cultural community of Discovery Bay and support and participation of various corporations and associations, this festive event has become more and more popular over the past years. For those of you who have joined us previously, you may recall that we had regrettably turned down the latecomers.

As spaces are limited, enrollment will be on First-come, first-served basis. The maximum number of teams of each category and entry fees are listed below for your information.

Races

Mixed Race:

24 teams

Men's Race:

12 teams

Ladies' Race:

12 teams

Entry Fee

HK\$4,500 with 7 practice sessions

HK\$3,000 with 1 practice session (HK\$ 500 / session will be charged to the team for subsequent request of additional practice session)

* HK\$500 deduction on the 2^{nd} team entry fee and thereafter for any organization / association joining more than one team

We will continue to organize the *Outstanding Team Outfit Award* this year. Why not get your team dressed in an attractive outfit and compete for this exciting award? In addition, we have scheduled a *Best Cheerleading Performance Session* for those of you who like to demonstrate your team spirit in a different way on the stage. Every performed team will be given a souvenir. Copies of the Enrollment form, rules and regulations are enclosed for your reference. The "*Best Cheerleading Performance Registration Form*" is also attached.

Please complete and return the enrollment form to us <u>before 13 March 2009 (Friday)</u> with a cheque for HK\$4,500 or HK\$3,000 made payable to <u>Discovery Bay Services Management Limited</u>. Enrollment form submitted without a cheque will not be accepted.

Team Captain Meetings will be held before the practice sessions and the race day. Details of the briefings will be informed in due course. Should you require further information, please contact Ms Ada Li on 2238-3618 or Ms Li Kai-Wai on 2238-3619.

Yours faithfully, For & on behalf of

DISCOVERY BAY DRAGON BOAT RACES & CARNIVAL ORGANIZING COMMITTEE

Timothy Fan

Assistant Manager, Community Relations

Encl.



www.hkri.com 香港 興 業 國 際 集 團 成 員 A Member of HKR International Group 愉 景 灣 服 務 管 理 有 限 公 司 Discovery Bay Services Management Limited

香港大嶼山愉景灣廣場徑二號

偷景灣商務中心103室

電話: (852) 2238 3601 傳真: (852) 2987 8192

Unit 103, Discovery Bay Office Centre No.2, Plaza Lane, Discovery Bay Lantau Island, Hong Kong Tel: (852) 2238 3601

Fax: (852) 2987 8192

愉景競渡賀端陽暨嘉年華 2009

現誠邀 閣下參加於 2009 年 5 月 28 日(星期四) 假愉景灣大白沙灘及愉景廣場舉行的「愉景競渡 賀端陽暨嘉年華 2009」活動。

結合愉景灣獨有的多元文化社區特色,以及來自各大企業和機構的支持,這一年一度的大型盛事愈來愈受歡迎,吸引更多隊伍參加。若 閣下過去曾參與愉景競渡賀端陽暨嘉年華,應記得大會不得不婉拒遲交表格的隊伍。

由於名額有限,參賽資格將一如過往,以「先到先得」方式決定。今年各項賽事之最高參賽隊伍數 目、及參賽費用如下:

賽事

混合組:

24 隊

男子組:

12 隊

女子組:

12 隊

參賽費用

港幣 4,500 元 (包 7 節練習)

港幣 3,000 元 (括 1 節練習) (額外練習爲港幣 500 元一節)

* 任何團體 / 機構如參加隊伍多於 1 隊,共可獲港幣 500 元之優惠

今年大會亦設有<u>最佳隊伍服飾獎</u>,各隊可趁此機會設計及穿著特別服飾;除有機會嬴取獎項,還可為當天活動增添熱鬧和姿彩。大會也安排了<u>最佳啦啦隊表演</u>時間,讓各隊伍以與別不同的方式,呈現團隊精神;表演隊伍更可獲贈紀念品乙份。隨函謹附上參賽表格、比賽章程及守則以供參閱。餘興節目報名表格亦一併附上。

有興趣參加之隊伍,請填上參賽表格,連同港幣 4,500 元或 3,000 元之支票於 <u>2009 年 3 月 13 日(星期五)前</u>寄回,抬頭請填上**愉景灣服務管理有限公司。表格必需連同支票遞交,方被接納爲正式**申請。

此外,隊長會議將於練習開始及比賽日前舉行。如有查詢,請致電 2238-3618 與李美芳小姐、或 2238-3619 與李家蔚小姐聯絡。

愉景競渡賀端陽籌委會代表、 愉景灣服務管理有限公司 助理社區關係經理

for.

范傑揮 謹啓

2009年2月19日

附件